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Jegyzőkönyv 

Helyszín: Sportok Háza II.emelet ovális tárgyaló 

Időpont: 2018.05.23. 19 ó 

    Napirendi pontok: 

1. MDSZ 2018-as költségvetése, és nem várt kifizetések költségvetési, adminisztratív hatásai  

2. Versenyrendezési pályázatok (Debrecen vs. Érd augusztus és egyéb lyukak) 

3. WDF Európa Bajnokság 2018 aktuális állása 

4. Honlap aktuális állása 

5. Winmau kvalifikáció 

6. Fegyelmi eljárások 

7. Bankszámla feletti rendelkezési jog 

8. EMMI hiánypótlás-Magyar WDF 2017 

9.Ifjúsági EB 2018.Törökország 

10. Magyar WDF 2018 

11. Soft EB 2018 

12. Sportági szakszövetséggé alakulás 

13. Szakágvezető és vagy szövetségi kapitány 

14. Tájékoztatás és kommunikáció 

15. Versenynevezés 

16. Közvetítési pályázat 

17. Egyebek 

Megkezdve :19 órakor 

Jelen van: Élő Norbert elnök 

Dr. Pálvölgyi Szilas alelnök 

Polgár Tibor elnökségi tag 
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Virág Zsuzsanna felügyelő bizottság elnöke 

Tar Béla Sportfegyelmi fellebbviteli bizottság elnöke 

Orosz András Sportfegyelmi fellebbviteli bizottság tagja 

Csiza Márton főtitkár 

Bereczki Béla meghívott 

Harsányi Enikő meghívott 

Vereczkey Lajos meghívott 

Ziegenhám Medárd meghívott 

Török László 

Takácsné Fekete Franciska jegyzőkönyvvezető  

Az Elnök megállapította, hogy az Elnökség még nem határozatképes. 

Vereczkey Lajos az elnökségi ülés előtt e-mailben lehetőséget kért arra, hogy az MDSZ és a 

PDC Hungarian Fan Club ellentét feloldásra kerülhessen. 

Vereczkey Lajos előadta, hogy a PDC Hungarian Fan Club egy bejegyzett védjegy, amely 

jogszerű felhasználója a Sport DC. A PDC Hungarian Fan Club önálló jogi személyként nem 

került bejegyzésre. Vereczkey Lajos elmondta, hogy tény, az elmúlt 4-5 évben egészen 2017. 

december 31-ig a közvetítésekért cserébe nem kértek pénzt a Magyar Darts Szövetségtől, 

azonban ezt 2018-tól már nem tudták vállalni, amit jeleztek korábbi elnökségi üléseken is, 

ennek megfelelően az első két fordulóért az MDSZ fizetett 40.000,- illetve 50.000,- Ft-ot. 

Részletesen felsorolta, hogy a MDSZ által a Target Amatőr Kupa megrendezésének 

támogatásáért cserébe mit vállaltak, aminek eleget is tettek. Ziegenhám Medárd ezt 

kiegészítette azzal, hogy az MDSZ érdekét, támogatását maximálisan figyelembe vették, 

ezért saját érdekeiket háttérbe szorították a szövetség által elvárt molinók kihelyezése 

érdekében. 

Élő Norbert elmondja az Ő álláspontját. 2017-ben még mindent ingyen csináltak, nem érti, 

most miért kell ezért külön fizetni. Álláspontja szerint a Target Amatőr Kupa támogatása 

fejében vállalta a PDC Hungarian Fan Club, hogy az első félévben külön térítés nélkül 

folytatja a közvetítést. Álláspontja szerint, amit a Szövetség idén fizetett a Sport DC-nek az 

csak az építés-bontás ellenértéke volt. 

Vereczkey Lajos ezt részben cáfolja, mert bemutatja, hogy az első számlához tartozott 

teljesítésigazolás, amiben szerepelt a közvetítés. Felek ugyanakkor azt rögzítik, hogy a 

második számlához nem készült teljesítésigazolás, mert az készpénzben került kiegyenlítésre, 

annak tartalmi részében az építés-bontás és a versenylevezetés munkák szerepelnek. 
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Virág Zsuzsanna, nem érti miért nem lett írásban rögzítve minden. 

Elnök megjegyezte, hogy nem akarta kirakni a PDC Hungarian Fan Clubot a raktárból, 

azonban szükségesnek tartotta, tarja, hogy szeparálni kell a készleteket az EMMI elszámolás 

miatt, hogy ha jön ellenőrzés, akkor be lehessen mutatni, hogy melyik az MDSZ tulajdona. 

Alelnök leszögezte, hogy erre nem is lenne mód, figyelemmel arra, hogy a bérleti díj 40%-át 

(használatarányosan) a PDC Hungarian Fan Club viseli. 

Elnök válasza Vereczkey Lajos felvetéseire. EB bizottság felállításáról vitatkoznak Ziegenhám 

Medárddal. Elnök fenntartja, hogy az Elnökség az EB szervezés előkészítésével bízta meg 

Ziegenhám Medárdot, illetve, hogy állítsa fel a szervezőbizottságot. A felállított 

szervezőbizottságot az Elnökség nem hagyta jóvá, nem került részükre előterjesztésre.  A 

szerződésekkel kapcsolatban sem értenek egyet. Ziegenhám Medárd álláspontja szerint az 

Elnök hozzászólása a tényekkel ellentétben álló, mely tények a korábbi elnökségi ülések 

hanganyagaival bizonyíthatóak, és kivonul a megbeszélésről. 

Virág Zsuzsanna megkérdezi mi az elképzelésük a jövővel kapcsolatban. 

Polgár Tibor a múltat kérdezi a megállapodásokkal kapcsolatban. 

Ziegenhám Medárd visszajön az ülésre. 

Alelnök hozzászólásában többek között részletezi, hogy milyen megbeszélést folytatott 

Ziegenhám Medárddal a közvetítésről. Kiemelte, hogy úgy váltak el, hogy a PDC Hungarian 

Fan Club küld egy írásos ajánlatot a Szövetségnek. Ziegenhám Medárd elmondja, hogy 

amikor az alelnökkel egyeztetett a közvetítésről, akkor nem tudta, hogy Vereczkey Lajos meg 

Bereczki Bélával arról beszélt, hogy a Szövetség küld megrendelést a PDC Hungarian Fan Club 

részére. Erről ugyanakkor nem tájékoztatta az Alelnököt. Vereczkey Lajos hozzátette, hogy 

miután ilyen megkeresést nem kaptak, így a hosszú hétvégére tervezett programjukat – a 

korábbi évekkel ellentétben – nem mondták le. 

A közvetítéssel kapcsolatban Bereczki Béla elmondja, hogy értelmezte a megbeszélést 

Vereczkey Lajossal. Elnök is elmondja mi erről a véleménye. 

Alelnök megkéri, hogy Vereczkey Lajos, mondja, el milyen feltételekkel tudnának tovább 

dolgozni.  

Tar Béla kérdezi, miért nem lehet ezek után megállapodni, hiszen a PDC Hungarian Fan Club 

munkájával eddig meg voltak elégedve. 

Alelnök elmondja, pályázatot írnak ki, természetesen várják a PDC Hungarian Fan Club 

ajánlatát is. 

Vereczkey Lajos és Ziegenhám Medárd ezt követően 20.10-kor távoznak az ülésről. 
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A napirendi pontok tárgyalása előtt Tar Béla kéri, hogy hamarosan el kell mennie ezért kéri, 

hogy a 6. napirendi pont kerüljön előre. 

Az Elnökség erre tekintettel a 6. napirendi pontot a 1. napirendi pont előtt tárgyalja. 

6. napirendi pont: Tar Béla Elnézést kér, hogy az előző elnökségi ülésen nem jelent meg, de 

megjegyzi, hogy külön nem is lett értesítve. Bár a napirendi pontokat Ő is látta. Elnök kéri, az 

iroda mindenkit külön értesítsen. Beszámol arról, hogy tudomása szerint első fokon két 

fegyelmi ügy van (Csala Péter, Pósfai Miklós ügyében), amit álláspontja szerint meg kell 

szüntetni, mert a fegyelmi eljárási határidő túllépése történt a Fegyelmi Bizottság részéről. 

Másodfokon nincs eljárás folyamatban. Alelnök kifejti, hogy a Fegyelmi Szabályzat nem ismer 

olyan eljárási határidőt, melynek túllépése a folyamatban lévő fegyelmi eljárás elenyészését 

eredményezné. fenntartja, hogy az eljárásokat le kell folytatni. Kiemeli, hogy abban az 

esetben is, amennyiben az eljárási szabályzat eljárást megszüntetésének tekintené a 

fegyelmi Bizottság eljárására vonatkozó határidőt, abban az esetben is alakszerű határozatot 

kellett volna hozni az eljárás megszűnéséről. 

Ezt követően a napirendi pontok tárgyalása az eredeti sorrendben folytatódik. 

1. napirendi pont: Polgár Tibor megkérdezi elnököt, hogy Bereczki Béla és Kovács Zoltán 

bére milyen kifizetésből történik. 

Elnök elmondja az EB költségvetés terhére megy, abban megvan rá a fedezet. 

Mazzag László 20 ó 15 perckor megérkezik. 

Tar Béla az építési kifizetésekről beszél, a múltról és szerinte, hogy kellene a jövőben 

történnie. Álláspontja szerit ezt meg kell fizetni.  

Molnár László 20 ó 30 perckor megérkezik. 

Alelnök megállapítja, hogy elnökség határozatképes. 

Takácsné Fekete Franciska elmondja, hogy eddig miért fizetett a szövetség, de ha változtatni 

szeretnének erről írásban nyilatkozzon az elnökség. 

Molnár László nyilatkozik a raktár készlet feldolgozásáról, de a teljes leltárról még nem tud 

beszámolni. 

Kovács Zoltán meghívott megérkezik 20 ó 40 perckor 

Kövesdi Andrea 20 ó 45 perckor megérkezett. 

2. napirendi pont: Polgár Tibor az augusztusi fordulóról kérdez. 
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Molnár László a Sztergár Ferenc emlékverseny megrendezését veti fel. Tar Béla és 

Bereczki Béla is hozzászól. Mazzag László pályázat kiírását javasolja. Elnökség 

elfogadja. 

Ezt követően az Elnökség 5 igen 1 nem szavazattal az alábbi 

25/2018.V.23. EH Határozatot* hozta: 

Az elnökség módosítja a versenynaptárt. 

Augusztus 19 helyett augusztus 18.-án kerül sor az UP VI. fordulóra. 

Augusztus 19-én a Sztergár Ferenc nyílt emlékversenyre kerül sor. 

Felelőse: Főtitkár 

Határidő : azonnal 

*  Az Elnökség ezen határozatát a 30/2018.VI.05. EH Határozatával hatályon kívül 

helyezte.  

Ezt követően az Elnökség 5 igen 1 nem szavazattal az alábbi 

26/2018.V.23. EH Határozatot hozta: 

Pályázat kerül kiírásra az augusztus 18-19-vel NB és UP fordulók megrendezésére.  

Felelőse: Főtitkár, Molnár László 

Határidő : azonnal 

Igény, hogy logó kerüljön elkészítésre. Filyó Tiborral egyeztetni, honlapra feltenni. 

Köszönet nyilvánítás az NB rendező városoknak, felsorolni a városok nevét vagy 

logóját. 

Ezt követően az Elnökség felcseréli a 3. és a 10. napirendi pont tárgyalását. 

Tar Béla ezt követően elhagyja az ülést. 

10. napirendi pont: 2018 Hungarian Open megrendezése.  

A napirendi pont megtárgyalását követően az Elnökség az alábbi egyhangúlag meghozott 

27/2018.V.23. EH Határozatot hozta: 

Az elnökség felállítja a Hungarian Open szervező bizottságát. Tagjai: Bereczki Béla, 

Kovács Zoltán, Kövesdi Andrea, Kiss Imre (elnök) 

Felelőse: Kiss Imre 
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Határidő : azonnal 

4. napirendi pont: Honlap aktuális állásáról. 

Filyó Tibor nincs jelen az elnökségi ülésen, de korábban megküldte az új honlap 

elérését, arra az Elnökség már korábban észrevételeket tett.  

Várhatóan június 01-én indul az új honlap. 

5. napirendi pont: Winmau kvalifikáció: 

Alelnök tájékoztatja az elnökséget, hogy a pályázati kiírás tervezet elkészült, azt 

azonban még pontosítani szükséges, azt követően lehet a Klubok részére kiküldeni. 

7. napirendi pont: Bankszámla hozzáférés az iroda részére. 

Elnök előadja, hogy az irodába széfet kéne elhelyezni, ahol a tokent lehetne tárolni. 

Takácsné Fekete Franciska kap jogosultságot a bankártyához. Élő Norbert minden 

héten, pénteken banküzemzárást követően küld bankszámla kivonatot az iroda felé, 

amíg nem sikerül a kártyát elintézni, hogy lehessen a fordulók előtt a befizetést 

ellenőrizni. 

8. napirendi pont: EMMI hiánypótlás - Magyar WDF 2017. 

 Elnök tájékoztatja az Elnökséget, hogy a 2 milliós támogatás keretében írt 

hiánypótlásra adott választ az EMMI elfogadta, rendben van. 

A 6 milliós támogatással kapcsolatban, az EMMI egyelőre nem adott jelzést.   

Az idei támogatást még nem kapta meg a Szövetség. Felhatalmazó levél 

megkeresése. Felelőse: Csiza Márton és Kovács Zoltán 

Az Elnökség elfogadta Centrum Darts Sportegyesület csatlakozási kérelmét. A II. félévi 

tagdíjat már nekik is fizetniük kell. Határozat kiküldése. Felelőse: Csiza Márton 

9. napirendi pont: Ifjúsági EB 2018. Törökország 

Takácsné fekete Franciska tájékoztatja ez Elnökséget, hogy a repülőjegyek, 

biztosítások megrendelésre és kifizetésre kerültek. Alelnök tájékoztatja az Elnökséget, 

hogy Filyó Tibor is utazik önerőből a válogatottal. Filyó Tibornak az egy ágyas 

szobafelárral kell fizetnie az önerőt. 

Az Elnökség rögzíti, hogy ugyan nevezést 05.27-ig kitolták, de időben le kell adni! 

Ziegenhám Medárdtól a melegítőigényeket be kell kérni az irodának! 

3. napirendi pont: WDF Európa Bajnokság 2018 aktuális állása 
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Bereczki Béla emailt küldött az Elnökség részére, melyben összegezte az EB szervezés 

eddigi állását. 

Az írásbeli jelentését kiegészíti azzal, hogy sajnos a Sport TV–vel való tárgyalás 

megfeneklett, mert a WDF nem válaszol a feltett kérdéseinkre. M4 TV is ugyan olyan 

feltételekkel vállalja, mint a Sport TV. 

SAKKMED csomagára elfogadható, kedvezőek a feltételek. A MOM csarnok ingyen 

biztosítja a sátorhelyet, melyben ledes kivetítésre van lehetőség. Mazzag László 80 

fős segítőkkel számol. Írott sajtó ügyében még nincs megállapodás. Molnár László az 

installációról beszámol, és bemutatja a terveket. 

11. napirendi pont: Soft EB 2018 

Molnár László beszámol a Bulls German Open kiadásairól. 

Bulls German Darts Open költség elszámolását egyhangúlag elfogadta az elnökség, 

azzal, hogy az előterjesztő javaslata alapján Csombok Krisztina költségét a szövetség 

állja, figyelemmel arra, hogy a sajtóban végig úgy szerepelt, mintha válogatott lenne, 

továbbá, mert egy fő betegség miatt kiesett a keretből. 

Kövesdi Andrea előadja, hogy a soft EB–vel kapcsolatban minden rendben halad. 

12. napirendi pont: Sportági szakszövetséggé alakulás 

Alelnök előadja, hogy a sportági szakszövetséggé alakulással kapcsolatban ajánlatot 

kapott a Gremsperger ügyvédi irodával,amit már megküldött az Elnökség részére. 

Előadja, hogy másoktól is bekért ajánlatot. 

Felelőse: Alelnök  

13. napirendi pont: Szakágvezető és vagy szövetségi kapitány 

Bereczki Béla hozzászólása hogy egy ember ne legyen szakágvezető és szövetségi 

kapitány egyszerre. 

Szövetségi kapitány steel szakágban: Ziegenhám Medárd 

                                    soft szakágban: Kövesdi Andrea 

                                    UP szakágban: Ziegenhám Medárd 

Vita után nem születik döntés. 

14. napirendi pont: Tájékoztatás és kommunikáció 

Facebook oldal + facebook csoport helyzete. Mazzag László szerint tisztába kéne 

tenni ki kinek a felelőse. Kövesdi Andrea azt kéri, hogy adjanak kezelői jogot a 
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szövetségi kapitányoknak is, hisz az EB-vel kapcsolatban Ők az első számú 

hírforrásaink. 

Ezt követően az Elnökség egyhangúlag az alábbi 

28/2018.V.23. EH Határozatot hozta: 

A Facebook oldalak kezelője Filyó Tibor azzal, hogy egyes események idején mások is 

kaphatnak ideiglenes, az esemény idejére szóló kezelői jogot. Admin jogot kap a 

Főtitkár.  

Felelőse: Polgár Tibor 

Határidő : azonnal 

15. napirendi pont: Versenynevezés 

Polgár Tibor vállalja ennek lebonyolítását a következő Győri fordulón. Ha alkalmas az 

új rendszer marad, és a következő évtől ez lesz az általános. 

16. napirendi pont: Közvetítési pályázat 

Polgár Tibor jelzi, hogy Filyó Tiborral gyakorlatilag készre írták a pályázati kiírást. 

Tekintettel arra, hogy a pályázat a most sorra kerülő fordulóig már nem készül el, a 

hétvége közvetítését átmeneti megoldásként Polgár Tibor vállalja 2 kamerával. 

Ezt követően az Elnökség 5 igen 1 tartózkodással az alábbi 

29/2018.V.23. EH Határozatot hozta: 

Közvetítési pályázatot kell kiírni, külön az országos fordulókra és külön az EB-re.  

Felkéri az Elnökség Polgár Tibort a Győrben megrendezendő forduló közvetítésére. 

Felelőse: Polgár Tibor, Filyó Tibor        

Határidő : azonnal 

17. napirendi pont: Egyebek 

Bereczki Béla és az Alelnök közös beszámolója, TE rektorhelyettesével az edzőképzés 

megindításáról folytatott megbeszélésről. 

Az Elnökség felkéri az irodát egy adatbázis létrehozására kinek van megfelelő 

képzése. 

Jegyzőkönyv lezárva: 2018. május.  24.  00.30 óra 
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Élő Norbert sk.   dr. Pálvölgyi Szilas sk. 

    elnök     alelnök 

 

         Takácsné Fekete Franciska  

             jegyzőkönyvvezető 


